
 

BO.0002.11.2021 

Protokół nr XL/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie 

w dniu 27 października 2021 r. 

 

Posiedzenie sesji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wieruszowie, ul. Rynek  

1-7. Obrady rozpoczęły się o godzinie 12:00, a zakończyły o godz. 13:00 tego samego dnia.  

Lista obecności radnych: 

1. Mariusz Bartodziejski  

2. Dawid Boryczko 

3. Marlena Ciężka 

4. Iwona Ciężka-Głowacz 

5. Jarosław Dębski 

6. Marek Gotfryd 

7. Mirosław Jakubczak 

8. Władysław Kokot  

9. Mirosław Mojsa 

10. Piotr Niełacny  

11. Paweł Ostrycharz 

12. Kacper Owczarski 

13. Marcin Piluch 

14. Adam Śpigiel  

15. Czesław Wróblewski  

1. Otwarcie obrad XL sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie prawomocności. 

 

Prowadzący obrady, Przewodniczący Rady Adam Śpigiel poinformował, że sesja została 

zwołana zgodnie z obowiązującymi przepisami statutu gminy. Następnie powitał wszystkich 

radnych i gości, po czym stwierdził, że z ustawowej liczby radnych obecnych na sali jest 13, 

co stanowi kworum do podejmowania uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie XL sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wręczenie nagród dyrektorom i nauczycielom z okazji Dnia Edukacji Narodowej. 

4. Wręczenie gratulacji z okazji jubileuszu 55-lecia aktywności społecznej i zawodowej 

panu Adamowi Musiała. 



5. Wręczenie podziękowań Członkom Zarządu Oddziału Miejsko-Gminnego ZOSP RP 

w Wieruszowie w latach 2015 – 2021. 

6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na 2021 rok, 

2) w sprawie zmian Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata  

2021 – 2031, 

3) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym w formie pomocy 

sąsiedzkiej  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania, 

4) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest 

Gmina Wieruszów, udostępnionych przewoźnikom i operatorom oraz zasad  

i warunków korzystania z tych przystanków, 

5) uchylającej uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania pojazdów 

samochodowych oraz wysokości opłat za parkowanie w tej strefie i sposobie ich 

pobierania, 

6) w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi 

Prokuratora Rejonowego w Wieluniu na Uchwałę Nr XX/148/2016 rady Miejskiej 

w Wieruszowie z dnia 25 lutego 2016 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego 

parkowania pojazdów samochodowych oraz wysokości opłat za parkowanie w tej 

strefie i sposobu ich pobierania wraz z odpowiedzią na skargę, 

7. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Wieruszów za I półrocze 2021 r. 

8. Informacja na temat podmiotu wyznaczonego do przyjęcia skazanych na wykonywanie 

pracy społecznie użytecznej w Gminie Wieruszów w 2022 r. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

11. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zakończenie sesji. 

 

 

3. Wręczenie nagród dyrektorom i nauczycielom z okazji Dnia Edukacji Narodowej. 

 

Burmistrz Rafał Przybył, w imieniu własnym i Rady Miejskiej, złożył podziękowania 



wyróżnionym nauczycielom oraz dyrektorom za trud włożony w edukację dzieci, oraz wręczył 

kwiaty i nagrody za pracę dydaktyczno-wychowawczą. 

 

4. Wręczenie gratulacji z okazji jubileuszu 55-lecia aktywności społecznej i zawodowej 

Panu Adamowi Musiała. 

Włodarze Gminy Wieruszów wraz z całą Radą Miejską złożyli na ręce Pana Adama Musiały 

gratulacje i podziękowania z okazji Jubileuszu 55-lecia pracy społecznej i zawodowej. Jako 

Honorowy Obywatel Wieruszowa, przedsiębiorca, Starszy Cechu Rzemiosł Różnych a także 

działacz samorządowy oraz sportowy wspierał rzeczowo jak i finansowo różne przedsięwzięcia 

oraz projekty realizowane przez organizacje pozarządowe, szkoły a także instytucje lokalne. 

 

5. Wręczenie podziękowań Członkom Zarządu Oddziału Miejsko-Gminnego ZOSP RP  

w Wieruszowie w latach 2015-2021. 

Burmistrz i radni złożyli podziękowania oraz wyrazy uznania dla ustępujących Członków 

Zarządu Miejsko – Gminnego ZOSP RP za pełnioną przez nich służbę. Trud, odwaga  

i poświęcenie jakie przez lata wkładali w działalność społeczną na rzecz OSP zasługuje na 

słowa najwyższego uznania.  

 

6. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2021, 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy zgłaszają pytania do projektu uchwały. Wobec ich  

braku poprosił Marlenę Ciężką – przewodniczącą Komisji Gospodarczej i Budżetu  

o zapoznanie radnych z opinią Komisji, która omawiała projekt uchwały na swoim  

posiedzeniu. Radni – członkowie komisji nie mieli uwag do projektu uchwały dotyczącego 

zwiększenia budżetu o dotacje przeznaczone na wyposażenie szkół w podręczniki i materiały 

edukacyjne oraz na realizację świadczenia wychowawczego, wypłatę zasiłków okresowych,  

a także opłacenie składek na ubezpieczenia zdrowotne za osoby pobierające świadczenia  

z pomocy społecznej. Komisja pozytywnie zaopiniowała także propozycje przesunięć 

wydatków, zgodnie ze zgłaszanymi potrzebami w tym m.in. na zakup wiat przystankowych, 

budowę monitoringu miejskiego oraz utworzenie kasy biletowej przy stadionie 

miejskim.(opinia stanowi załącznik do protokołu) 

Uchwała została podda pod głosowanie. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2021,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2021-

2031, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na Komisji, po 

czym zapytał radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. Wobec braku pytań i uwag, radna 

Marlena Ciężka odczytała opinię Komisji Gospodarczej i Budżetu. Komisja pozytywnie 

oceniła wprowadzone zmiany w budżecie obejmujące aktualizację dochodów bieżących  

i majątkowych oraz zaplanowanych wydatków bieżących i majątkowych. Wskaźnik obsługi 

długu wyniesie na koniec roku 3,87% i nie przekroczy dopuszczalnych limitów wynikających 

z ustawy o finansach publicznych (10,78%).(opinia stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2021-2031,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym w formie pomocy sąsiedzkiej i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania, 

Przechodząc do kolejnego projektu uchwały w porządku obrad, Przewodniczący Rady 

poinformował radnych, że podobnie, jak inne projekty uchwał, został on omówiony na 

posiedzeniu Komisji i zapytał czy zebrani mają uwagi lub pytania. Radni nie wnieśli uwag 

wobec czego radny Jarosław Dębski odczytał opinię Komisji Mieszkaniowej, Pomocy 

Społecznej i Spraw Wsi do omawianego projektu. Zmiana wysokości stawki godzinowej za 

usługi opiekuńcze oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze, która jest wynikiem wzrostu 

wysokości minimalnego wynagrodzenia ustalonego na 2022 r. spotkała się z akceptacją  



i wydaniem pozytywnej opinii ze strony członków Komisji.(opinia stanowi załącznik do 

protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym w formie pomocy sąsiedzkiej i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

4) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest 

Gmina Wieruszów, udostępnionych przewoźnikom i operatorom oraz zasad i warunków 

korzystania z tych przystanków, 

Radni po otrzymaniu projektu uchwały i zapoznaniu się z jego treścią nie wnieśli pytań i uwag 

wobec czego Przewodniczący Rady poprosił Marlenę Ciężką o przedstawienie opinii Komisji 

Gospodarczej i Budżetu. Radna poinformowała, że mając na uwadze konieczność zapewnienia 

jak najszerszego dostępu mieszkańców Gminy Wieruszów, w tym uczniów szkół 

zlokalizowanych na terenie gminy oraz potrzebę przeciwdziałania wykluczeniu 

komunikacyjnemu, Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.(opinia 

stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Wieruszów, 

udostępnionych przewoźnikom i operatorom oraz zasad i warunków korzystania z tych 

przystanków,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

5) uchylająca uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania pojazdów 

samochodowych oraz wysokości opłat za parkowanie w tej strefie i sposobie ich 

pobierania, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt został radnym przesłany, był także  

omawiany na Komisji, po czym zapytał, czy radni zgłaszają pytania. Radni nie mieli uwag do 

przedmiotowego projektu uchwały. W związku z powyższym przewodniczącą Komisji 

Gospodarczej i Budżetu przedstawiła pozytywną opinię Komisji w przedmiocie uchylenia 

uchwały. W uzasadnieniu swojego stanowiska Komisja podniosła, że ustalenie stref płatnego 

parkowania uchwałą Nr XX/148/2016 z dnia 25 lutego 2016 r. miało zwiększyć rotację 

parkujących pojazdów, jednakże prowadzone działania modernizacyjne w latach 2016-2017 

utrudniło jej wdrożenie. Planowane nowe zagospodarowanie płyty rynku oraz projekt budowy 

nowych parkingów przy równoczesnym zakwestionowaniu przez Prokuratora Rejonowego  

w Wieluniu części postanowień uchwały przemawia za jej uchyleniem. (opinia stanowi 

załącznik do protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały uchylającej uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania pojazdów 

samochodowych oraz wysokości opłat za parkowanie w tej strefie i sposobie ich pobierania,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

6) w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi 

Prokuratora Rejonowego w Wieluniu na Uchwałę Nr XX/148/2016 Rady Miejskiej  

w Wieruszowie z dnia 25 lutego 2016 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania 

pojazdów samochodowych oraz wysokości opłat za parkowanie w tej strefie i sposobu 

ich pobierania wraz z odpowiedzią na skargę, 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję nad przesłanym projektem uchwały. Wobec braku pytań 

i uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą Komisji Gospodarczej i Budżetu  



o przedstawienie opinii Komisji. Przewodnicząca poinformowała, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały, który jest odpowiedzią na skargę prokuratorską o niezgodności 

uchwały z obowiązującymi przepisami prawa. Zaskarżona uchwała nigdy nie była wdrożona 

wobec czego  zapisy w niej zawarte nie były stosowane. Komisja rekomenduje Radzie podjęcie 

uchwały o pozostawieniu sposobu rozstrzygnięcia skargi uznaniu Sądu. (opinia stanowi 

załącznik do protokołu). 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi Prokuratora 

Rejonowego w Wieluniu na Uchwałę Nr XX/148/2016 Rady Miejskiej w Wieruszowie z dnia 

25 lutego 2016 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania pojazdów samochodowych 

oraz wysokości opłat za parkowanie w tej strefie i sposobu ich pobierania wraz z odpowiedzią 

na skargę,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

7. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Wieruszów za I półrocze 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy 

Wieruszów za I półrocze 2021 r. zostało radnym przesłane. Na Komisji Gospodarczej  

i Budżetu temat szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy Wieruszów Aneta Wolna.  

Prowadzący obrady poprosił radnego Mirosława Jakubczaka o odczytanie uchwały  

Nr IV/248/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia  

5 października 2021 roku w sprawie opinii dotyczącej informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Wieruszów za I półrocze 2021 roku. 

W związku z brakiem pytań ze strony radnych, sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy 

Wieruszów za I półrocze 2021 r., zostało przez radę przyjęte. 

 

8. Informacja na temat podmiotu wyznaczonego do przyjęcia skazanych na wykonywanie 

pracy społecznie użytecznej w Gminie Wieruszów w 2022 r. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni informację otrzymali. W związku z brakiem 

pytań przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad. 



 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący przypomniał, że interpelacje i zapytania należy złożyć pisemnie do 

Burmistrza za pośrednictwem Przewodniczącego Rady, wnioski w formie ustnej. 

Radni nie zgłosili interpelacji, zapytań oraz wniosków. 

 

 

10. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali protokół z XXXIX  sesji Rady Miejskiej 

pocztą elektroniczną i zapytał czy mają jakieś zastrzeżenia co do tego protokołu. 

Wobec braku zastrzeżeń Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XXXIX sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z XXXIX sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

11. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie międzysesyjne 

Burmistrza Wieruszowa i zapytał czy mają jakieś pytania. 

W związku z brakiem pytań ze strony radnych Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu 

w porządku obrad. 

 

12. Wolne wnioski i informacje. 

  Głos zabrał radny Władysław Kokot, który zwrócił się z prośbą do burmistrza  

o usytuowanie wiaty przystankowej dla dzieci z Mirkowa, które dojeżdżają autobusami do 

szkoły. 

Odpowiedzi udzieliła zastępca burmistrza Marta Siubijak, która wyjaśniła, że 

tegoroczny budżet został już wyczerpany. Sukcesywnie każdego roku z budżetu gminy będą 



przeznaczane środki na zakup, wymianę i dostawianie wiat przystankowych, tam gdzie będzie 

taka potrzeba. 

O zabranie głosu poprosił burmistrz, który przedstawił radnym kilka informacji.  

Gmina Wieruszów podjęła działania związane ze sprzedażą wysypiska śmieci  

w Teklinowie. Sprzedaż odbędzie się w ramach ogłoszonego wcześniej przetargu, który 

zaplanowany jest na przełom lutego i marca 2022 r. Szacowany operat sprzedaży to 2-3 mln zł. 

Podmiot, który wygra przetarg będzie zobowiązany do kompleksowej naprawy drogi pomiędzy 

Teklinowem i Mirkowem.  

Kolejna informacja dotyczyła zagospodarowania terenu po byłym PKS oraz 

powracający temat zagospodarowania terenu przy Szkole Podstawowej nr 1 na ulicy 

Fabrycznej. Niedawne spotkanie z potencjalnymi inwestorami ma zaowocować 

przedstawieniem przez nich koncepcji zagospodarowania wspomnianych terenów, z którymi 

radni będą mieli okazję się zapoznać. 

Burmistrz wystąpił z prośbą do radnych o zebranie się i pochylenie nad 

przeanalizowaniem kwot przekazywanych stowarzyszeniom; niektóre z nich dają sygnały, że 

przekazywane nakłady finansowe są za małe. 

W kolejnym punkcie swojej wypowiedzi, burmistrz przedstawił w skrócie jak kształtuje 

się budżet gminy. Przeprowadzone w niedawnym czasie kontrole, począwszy od Najwyższej 

Izby Kontroli, po Wojewodę Łódzkiego i Regionalną Izbę Obrachunkową; wszystkie te 

podmioty wydały pozytywną ocenę działalności w zakresie prowadzenia polityki finansowej 

przez Gminę Wieruszów. Burmistrz wskazał jednak, iż zmiana przepisów w zakresie 

finansowania samorządów, spowoduje utratę znacznej części wpływu z podatków, co w istotny 

sposób pogorszy kondycję finansową gminy, a co za tym idzie spowoduje zmniejszenie 

nakładów na inwestycje. Z analiz pracowników urzędu jasno wynika, że zasadnym jest 

podniesienie podatków chociażby o stopień inflacji. Po rozmowie z pracownikami oraz 

Przewodniczącym Rady, jakkolwiek tego typu krok byłby zasadny, burmistrz rekomenduje 

radnym nie podnoszenie podatków. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu przybyłemu na posiedzenie sesji Rady Miejskiej, 

mieszkańcowi Wieruszowa, panu Zenonowi Świtkowi. Pan Świtek zwrócił się z wnioskiem do 

radnych o scalenie pozostałej części gruntów przy ulicy Solidarności w Wieruszowie.  

 

13. Zakończenie sesji. 

Ze względu na wyczerpany porządek obrad, Przewodniczący Rady zamknął o godzinie 13:00 

posiedzenie XXXIX sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała: Kamila Smus 

Pracownik ds. Obsługi Rady Miejskiej 

i jednostek pomocniczych gminy 



 

                                                                                              Przewodniczący 

                                                                                  Rady Miejskiej w Wieruszowie 

                                                                                                Adam Śpigiel 


